
Baldissoni: Florenzi jest nie do zastąpienia
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Włoskie media donosiły w ostatnich dniach o zainteresowaniu Juventusu

osobą Daniele De Rossiego, który nie podpisał jeszcze nowej umowy.

Przed spotkaniem między innymi o to pytany był, przez Mediaset, Mauro

Baldissoni. 

Florenzi miał zastąpić Salaha podczas PNA: wrócicie do mercato? De

Rossi?

- Czytaliśmy jedynie w gazetach o zainteresowaniu De Rossim, mamy z nim otwarty

dialog. Jest częścią rodziny i nie mamy wiadomości o zainteresowaniu innych

drużyn. Jest wielkim piłkarzem i to normalne. Naszym zmartwieniem jest zastąpienie

Florenziego, a nie Salaha. Florenzi może grać na wielu pozycjach i jest nie do

zastąpienia. Mamy nadzieję, że jego absencja potrwa krótko.

Ciężko jest pracować na co dzień bez Florenziego?

- Wkrótce odzyskamy Mario Ruiego, Vermaelena. Mamy nadzieję, że pech nas

opuści.

Dziś był najazd ze strony Romy. Waszym życzeniem jest Olimpico bez

barier.

- Liczymy bardzo na zobowiązanie przyjęte przez Gabriellego. Mówiłem wiele razy,

że bariery nie zostały zrobione z cementu i że mogą zostać usunięte. Już w

poprzednim sezonie nie rejestrowaliśmy incydentów na wyjazdach. Na Olimpico nie

zauważyliśmy świec dymnych i petard i oczekujemy powrotu do normalności: pełen

stadion jest świętem. 
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